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با حضور جمعی از چهره های بین المللی و در جشنواره 
مراکش ۲۰۲۳ انجام شد

تجلیل »مدس میکلسن« و »فوزی 
بن سعیدی« 

همدلی|   مدس میکلسن و فوزی بن سعیدی در جشنواره 
فیلم مراکش امسال تجلیل می شوند.به نقل از اسکرین، 
در بیستمین جشنواره بین المللی فیلم مراکش که از ۲۴ 
نوامبر تا ۲ دسامبر )۳ تا ۱۱ آذر( برگزار می شود، از مدس 
میکلســن بازیگر و فوزی بن سعیدی بازیگر و کارگردان 
مراکشــی با اهدای جوایز دستاوردهای حرفه ای تجلیل 
می شــود.این جشــنواره که با وجود درگیری اسراییل و 
حماس که باعث لغو چندین جشنواره دیگر در منطقه شده 
و همچنین زلزله ای که ماه سپتامبر این کشور را لرزاند، 
قرار اســت برگزار شود،  جمع قابل توجهی از چهره های 
بین المللی را برای برگزاری گفت وگوهای روی صحنه گرد 
آورده که تیلدا ســوینتون، ویگو مورتنسن و ویلم دافو از 
جمله آنها هستند.میکلسن که در کنار کار در هالیوود به 
تازگی برای ساختن فیلم در کشور زادگاهش دانمارک هم 
کار می کند و »یک دور دیگر« ساخته توماس وینتربرگ 
و »ســرزمین موعود« نیکولای آرسل نماینده دانمارک 
در اســکار از جمله آنهاست، در بیانیه ای گفت: مفتخر و 
بســیار خوش شانس هستم که هرچند مدتی کوتاه، اما 
با دوستان و همکاران و برخی از قهرمانان همیشگی خود 
در مراکش زیبا ملاقات خواهم کرد.بن سعیدی هم یکی از 
تحسین شده ترین کارگردان های مراکش و از علاقه مندان 
به جشــنواره مراکش اســت. آخرین فیلم او »بیابان ها« 
برداشــتی از ژانر وســترن که اولین بار در جشنواره کن 
امسال دیده شــد، در جشــنواره نمایش داده می شود.

این جشنواره که امســال از حضور چهره های جهانی در 
فهرســت گفت وگوهایش بهره می گیــرد در این بخش 
میزبان سیمون بیکر بازیگر و کارگردان استرالیایی سازنده 
»لیمبو«، کارگردان فرانسوی برتراند بونلو سازنده »هیولا«، 
آنوراگ کاشیاپ فیلمســاز، بازیگر و تهیه کننده هندی 
سازنده »سیگار کشیدن ممنوع«، کارگردان مولف ژاپنی 
نائومی کاواسه خالق »درخشندگی« و کارگردان روسی 
نامزد اسکار آندری زویاگینتسف سازنده »لویاتان« خواهد 
بود.»هیت من« کمدی اکشن ساخته ریچارد لینکلیتر به 
عنوان فیلم افتتاحیه جشنواره ۲۰۲۳ مراکش انتخاب شده 
است. انتظار می رود متئو گارونه کارگردان ایتالیایی برای 
نمایش درام خود »من کاپیتان« درباره مهاجرت و برنده 
جایزه ونیز هم در جشــنواره حضور داشته باشد. میشل 
فرانکو برای ارایه یکی دیگر از برنده های جایزه ونیز یعنی 
فیلم »خاطره« با بازی جسیکا چستین که ریاست بخش 
اصلی جشنواره امســال را بر عهده دارد، نیز به جشنواره 
می آید.جشــنواره مراکش که یک رویداد فرهنگی مهم 
در مراکش است، یکی از معدود جشنواره های بین المللی 
در این مقیاس اســت که نمایش ها و مسترکلاس هایش 
رایگان و برای عموم آزاد است.از مهمانان ویژه ای که پیشتر 
حضورشان قطعی شده بود، مارتین اسکورسیزی است که 
به عنوان حامی رسمی کارگاه های اطلس، ابتکار صنعتی 
جشنواره با هدف پرورش و حمایت از ظهور نسل جدید 
فیلمسازان مراکشــی، عرب و آفریقایی، در این دوره هم 

حضور خواهد داشت.

آرمان رهگذر؛ تهیه کننده سینمای انیمیشن:
ارزآوری »انیمیشن« را مانند »نفت« 

جدی بگیریم
همدلی|   آرمان رهگذر تهیه کننده آثار انیمیشنی درباره 
وضعیت صنعت انیمیشن در سینمای ایران، گفت: ساخت 
انیمیشن در ایران بیشتر به سمت کارهای سه بعدی و با 
کیفیت رفته است و در حال حاضر گروه های تولیدکننده 
موفقی در این زمینه در حال تولید آثار باکیفیت و سطح 
بالایی هستند. اگر سرمایه گذاری و برنامه ریزی دقیقی 
روی این بخش انجام شــود، انیمیشــن ایران می تواند 
صنعت ارزآوری برای کشــور باشــد.او با اشاره به اینکه 
استودیو هورخش در زمینه تولید انیمیشن های دوبعدی 
گام های موفقی در بازار جهانی برداشــته است، توضیح 
داد: پیشرفت صنعت انیمیشن ایران در سال های اخیر 
بسیار مشهود است، لازم نیست بازار جهانی انیمیشن، 
ما را به عنوان قطب بسیار بزرگ انیمیشن بشناسند اما 
به عنوان بخشی از این بازار، کشور ایران می تواند مطرح 
باشــد.رهگذر تاکید کرد: به دلیل اختلاف نرخ ارزی که 
بین کشور ما و کشورهای سرمایه گذار و سفارش دهنده 
وجود دارد، بسیاری از پروژه های بزرگ می تواند به جای 
ورود به کشورهای هند و چین، وارد کشور ما شود. این 
موضوع هم در بالا رفتن سطح درآمد سازندگان انیمیشن 
تاثیر می گذارد و هم از مهاجرت آن ها جلوگیری می کند.

رهگذر با اشاره به ســرعت گرفتن مهاجرت نیروی کار 
متخصص حوزه انیمیشــن بیان کرد: من به عنوان یک 
تهیه کننده انیمیشن وضعیت نیروی کار را در این صنعت 
خوب می بینم ولی این نیروهای کار که بسیار هم علاقه مند 
به این حوزه هســتند، پس از مدتی دیگر آینده ای برای 
خودشــان در کشور تصور نمی کنند و تلاش می کنند تا 
مهاجرت کنند.مدیر منابع انسانی استودیو هورخش به مهر 
گفت: با توجه به ارزآوری که در استودیوی ما در چند سال 
اخیر صورت گرفته و در جریان هستم در استودیوهایی 
مانند الزهرا هم حضور در بازار جهانی انیمیشن به شکل 
حرفه ای صورت می گیرد، امیدوارم مسئولان ذی ربط تمام 
توجهشان را به صنایع نفت و پتروشیمی معطوف نکنند. 
چون فعالیت های استودیوهای تولیدکننده انیمیشن ایرانی 
نشان دهنده این است که انیمیشن ایران به صورت صنعتی 

دارد فعالیت می کند.

تازه ترین آلبوم این آهنگساز با خبر اجرا در کانادا 
منتشر شد

»خاطرات جوانیم« از هوشنگ کامکار 
شنیدنی شد

همدلی|   آلبوم »خاطرات جوانیم« با آهنگسازی و 
تنظیم هوشنگ کامکار منتشر شد. این آلبوم شامل 
۶ قطعه است که برای ارکستر سمفونیک و سازهای 

ایرانی نوشته شده است.
در این آلبوم ارسلان کامکار به عنوان نوازنده ویولن 
و ویولــن آلتو، اردشــیر کامکار به عنــوان نوازنده 
کمانچه و همچنین علی جعغری پویان و ســهراب 
برهمندی به عنوان نوازنــده ویولن آلتو هنرنمایی 
کرده اند. ضمن اینکه هنرمنــدان دیگری از جمله 
نگار نوراد نوازنده ویولنسل و احسان امامی نوازنده 
تار و همچنین کیوان نولاچینــی نوازنده دوتار در 
این آلبوم حضــور دارند. ضمن اینکه صدابرداری و 
مسترینگ »خاطرات جوانیم« هم توسط سیاوش 

کامکار در استودیو سیا انجام شده است.
مرتضی شمیســا گرافیست، سام شــرف زاده مدیر 
رســانه ای و امین جهانگیری ناشر نیز دیگر عوامل 

اجرایی تازه ترین آلبوم هوشنگ کامکار هستند.
در قســمتی از یادداشت  نوشته شده در کاور آلبوم 
»خاطرات جوانیم« به قلم هوشــنگ کامکار آمده 
اســت: بیش از یک سال است که انتشار این آلبوم 
بنا به دلایل مختلف در جهان و شیوع بیماری کرونا 
به تعویق افتاده بود ولی اکنون منتشر می شود. در 
اینجا با احترام به آهنگسازان ایرانی توصیه می کنم 
برای پیشرفت موسیقی ملی ایران می توانند از تمام 
تکنیک ها و عوامل رایج موســیقی غربی در جهان 
امروزین چه موســیقی مدرن و چه پســت مدرن 
و غیره در آثار خود اســتفاده کنند به شــرطی که 
هویت ملی موســیقی ما در آن به صورتی منطقی 
و اصولی به کار رود. نه اینکه صرفاً موسیقی مدرن 
و دودکافونیک یا سریال و یا اولترا مدرن بنویسند 
کــه به نظر من نه تنهــا در ایران بلکــه در جهان 
هــم چندان مورد توجه قــرار نخواهد گرفت و کار 

جدیدی نخواهد بود.
اگر چنــان چه از موســیقیدانان مــدرن غربی و 
آمریکایی بهتر نوشــتند و تقلیــدی ناقص از آنها 
نبود، شــاید آثارشــان مورد توجه عده ای خاص از 
مردم جهان قرار گیرد ولی هیچ کمکی به پیشرفت 

فرهنگ موسیقی ملی ایران نخواهد کرد.
نام اثر »خاطــرات جوانیم« بدیــن دلیل انتخاب 
شد که تفکرات موســیقایی من همیشه توام بوده 
با موســیقی ملی و ســنتی ایران چــه در محیط 
خانواده ام و چه ســال هایی که با محمدرضا لطفی 
و دیگر هنرمندان زندگی کردم و نیز تحصیلاتم در 
خارج از کشور که اصولی تر با تکنیک های موسیقی 
کلاســیک غربی و پیشرفت های آن از نزدیک آشنا 
شــدم. در نتیجه محتوی این اثر یادبودی است از 
این دوران با تمرکز بر دو شیوه مختلف موسیقایی.

با نمایش آثار دیده نشده
گنجینه آثار هنرمندان پیشکسوت به 

نیاوران رسید
همدلی|   آثار بیــش از ۱۰۰ هنرمند تجســمی 
پیشکسوت در یکی از مهمترین رویدادهای فرهنگی 
و هنری کشــور در فرهنگسرای نیاوران به نمایش 
گذاشته می شــود.به نقل از روابط عمومی موسسه 
هنرمندان پیشکســوت، دومین نمایشــگاه بزرگ 
هنرهای تجسمی و سنتی هنرمندان پیشکسوت با 
حضور بیش از ۱۰۰ هنرمند پیشکسوت از تاریخ ۲۵ 
آبان تا ۴ آذر از سوی موسسه هنرمندان پیشکسوت 

و با همکاری فرهنگسرای نیاوران برگزار می شود.
در این نمایشگاه بیش از ۱۰۰ هنرمند پیشکسوت 
و درجــه یک کشــور بیش از ۲۵۰ اثــر در حوزه 
هنرهای تجسمی، هنرهای سنتی و صنایع دستی 
را در معرض دید عموم قرار می دهند.همچنین در 
این نمایشــگاه آثار دیده نشده زنده یادان مهرزمان 
فخارمنفرد، جمشید سماواتیان، کامبیز درم بخش، 
هژبر ابراهیمی، مهین افشان پور، اسماعیل نظری و 
لئون کوهن به نمایش گذاشته می شود.اولین دوره 
نمایشــگاه هنرهای تجسمی و ســنتی هنرمندان 
پیشکســوت در سال ۹۸ برگزار شد که با استقبال 
مخاطبان مواجه شد.سیدعباس عظیمی مدیرعامل 
موسسه هنرمندان پیشکسوت درباره این نمایشگاه 
گفت: شــاخص ترین هنرمندان پیشکسوت کشور 
گردهم آمدنــد تا یکی از بزرگتریــن و مهمترین 
رویدادهای هنری کشــور را رقــم بزنند. هرکدام 
از ایــن هنرمنــدان، وزنه ای مهم بــرای فرهنگ 
و هنر کشــور هســتند که اکثرشــان تاکنون در 
نمایشــگاه های گروهی شرکت نکرده اند اما از آنجا 
که موسســه را خانه دوم خود می دانند، با اشتیاق 
در این نمایشــگاه به صورت گروهی شرکت و آثار 
ارزشمند خود را به نمایش در آورده اند.او همچنین 
اعلام کرد که بخشــی از درآمــد حاصل از فروش 
آثار برای امور خیریه و صرف کمک به کودکان بی 
سرپرست زلزله خوی خواهد شد.مراسم افتتاح این 
نمایشــگاه چهارشنبه ۲۴ آبان با حضور هنرمندان 
پیشکســوت برگزار می شــود و علاقه مندان از ۲۵ 
آبان لغایت ۴ آذر از ســاعت ۱۰ تا ۲۰ می توانند از 

نمایشگاه بازدید کنند.

همدلی|  ۲۵ بهمن ماه ســال ۱۳۶۴ در اهواز به 
دنیا آمد. دوران ابتدایی، راهنمایی و دبیرســتان 
را در همین شــهر سپری کرد. مشغول تحصیل 
در سال اول مقطع دبیرســتان بود که موفق به 
دریافت جایزه از جشنواره تئاتر استان شد. حضور 
مریم معترف و کیانوش عیاری به عنوان داور در 
آن جشنواره باعث شد مسیر حرفه ای در عرصه 
بازیگری پیش روی سوگل طهماسبی باز شود و 
این بازیگر برای بازی در سریال »روزگار قریب«، 
به عنوان نخســتین تجربه حرفه ایِ بازیگری اش، 
انتخاب  شود. وی همچنین در ششمین جشنواره 
مردمی فیلم عمار، بخاطر حضور در فیلم هنگامه 
موفق به کسب دیپلم افتخار بازیگری شد. »روزگار 
قریب«، »یوسف پیامبر«، »مثل هیچ کس«، »خانه 
بی پرنده«، »فاصله ها«، »ستاره حیات«، »مهرآباد«، 
»نیلی تر از مهتاب«، »کیمیا«، »برادر«، »گشت 
ویژه«، »بچه مهنــدس«، »بچه مهندس )فصل 
دوم(«، »دنگ و فنگ روزگار«، »گاندو«، »سلام 
آقای مدیر«، »سرگذشــت«، »نجلا«، »آرمیتا«، 
»خانه امن«، »بیگانه ای با من است«، »گاندو ۲«، 
»نجلا ۲«، »بازپرس«، »حبیب« و »عشق کوفی« 
برخی از سریالهایی است که طهماسبی در آنها 
به ایفای نقــش پرداخته و  »بچه گرگ های دره 
سیب«، »چهل کچل«، »چارسو«، و »بزرگ مرد 
کوچک« فیلمهای سینمای با نقش آفرینی اوست.

او کــه به عنوان بازیگر در فیلم کوتاه »آنجلو« به 
کارگردانی علی کیان ارثی حضور داشته، درباره 
سینمای کوتاه ایران و حضور بازیگران مطرح در 
فیلم های کوتاه اظهار کرد: به نظر من، سینمای 
کوتاه در حال حاضر پیش روترین ســینمای ما 
است چون نسلی جوانی که وارد این عرصه شده 
به قدری باسواد است که به نظر می رسد سال ها 
تجربه دارند و من در برخورد با نسل فیلمسازان 
جوان همین تجربه را دارم.طهماسبی خاطرنشان 
کرد: تکنولوژی در دنیا با سرعت در حال پیشرفت 
اســت و این باعث می شود که فیلمسازان جوان 
ما هم بخواهند با دنیا رقابت داشــته باشند و به 
همین دلیل تلاش می کنند در آثار کوتاهی که 
خلق می کنند خودشان را ثابت کنند تا بعدها برای 
ساخت فیلم بلند جذب سرمایه برایشان راحت تر 
باشــد تا بتوانند کاری را که در سینمای بلند در 
نظر دارند به بهترین شکل بسازند. به همین دلیل 
به سینمای کوتاه کشورمان بسیار امیدوار هستم 
و کارهای کوتاه بســیار خوبی هم در این سال ها 
ساخته شده است.این بازیگر درباره نگاه فیلمسازان 
به سینمای کوتاه گفت: به نظر من نسل جدید 
باعث شــده تا نگرش به سینمای کوتاه جدی تر 
شــود اما هنوز فیلم کوتاه به جایگاهی که باید 
نرسیده است و وقتی با اکثر فیلمسازان صحبت 
می کنید تأکید دارند که فعالیتشان در سینمای 
کوتاه برای این اســت که بتوانند پس از ساخت 
چند فیلم امکان ساخت فیلم بلند داشته باشند. 
به همین دلیل فکر می کنم همچنان نگاه غالب 
به ســینمای کوتاه این است که از این طریق به 
سینمای بلند راه پیدا کنند و شاید برای جدی تر 
شدن این سینما فیلمسازان جوان ۵۰ درصد راه 

را آمده باشند و ۵۰ درصد راه باقی مانده است.
او که بازیگر فیلم کوتــاه »آنجلو« به کارگردانی 
علی کیان ارثی است که در فیلم نت در دسترس 

است درباره نگاه مخاطبان سینما به فیلم کوتاه 
گفت: به نظر من ســینمای کوتــاه هنوز از نگاه 
مخاطبان، چندان جدی گرفته نمی شود که برای 
رفع این مشــکل در وهله اول فیلمسازان باید به 
آن ســطح کامل برسند و تبلیغات مناسب برای 
فیلم کوتاه صورت بگیرد تا تماشاچی ها هم در این 
مسیر حرکت کنند. در واقع همچنان تماشاچی 
فیلم های کوتاه قشــر خیلی خاصی هستند که 
به خانواده خودِ هنرمند فعــال در این عرصه یا 
سینمادوســتان و سینماگران علاقه مند به فیلم 
کوتاه محدود می شود. باید راهکارهایی برای رشد 
ســینمای کوتاه پیدا کنیم و فکر می کنم فیلم 
»آنجلو« تا حدی از یک راهکار مناسب استفاده 
کرده و بازیگرانی در این فیلم ایفای نقش می کنند 
که تا حدی برای مردم شناخته شده تر هستند و 
همین مساله می تواند باعث برقراری ارتباط بهتر 

مخاطب عام با فیلم کوتاه شود. 
طهماســبی افزود: اگر نگاهی به فیلم های کوتاه 
دنیا هم داشــته باشــید می توانید شاهد حضور 
بازیگران مطرح در این آثار باشید و حتی بازیگران 
و فیلمسازانی در این عرصه فعالیت می کنند که 
هیچ علاقه ای به ســاخت یا حضور در فیلم بلند 
ندارند. من فکر می کنم این اتفاق در کشور ما هم 
رخ می دهد و بسیاری از بازیگران سینمای بلند 
هم علاقه دارند در فیلم کوتاه بازی کنند. من به 
عنوان یک بازیگر بازی در فیلم کوتاه برایم اتفاق 
جذابی است و اگر فیلمنامه هایی به من پیشنهاد 
شود که برایم جالب توجه باشند علاقه دارم که 
در این حیطه بیشتر حضور داشته باشم. اگر این 
ارتباط بین بازیگران شناخته شــده تر و سینمای 
کوتاه شــکل بگیرد مطمئنــاً ارتباط مخاطب با 
سینمای کوتاه بهتر می شــود. البته باید بگویم 
در فیلم هــای کوتاه هم بازیگران بســیار خوبی 
نقش آفرینی می کنند که اســتعداد بالایی دارند 
ولی هنوز توانایی هــای آن ها به اندازه ای که باید 

دیده نشده است.
این بازیگر درباره نقش پلتفرم ها در ارتباط بهتر 
مخاطب با فیلم کوتاه اظهار کرد: پلتفرم ها امروز 

مخاطبان بسیاری دارند و وقتی همین مخاطبان 
با رویکردی از ســوی پلتفرم ها مواجه شوند که 
نشاندهنده اهمیت فیلم کوتاه از منظر پلتفرم ها 
باشد به صورت ناخودآگاه این نگرش در بیننده نیز 
ایجاد می شود که دقایقی را هم برای دیدن فیلم 
کوتاه صرف کند و حتی ممکن است یک مخاطب 
عام فرصت دیدن یک فیلم بلند نداشته باشد و از 
طریق همین پلتفرم ها فیلم کوتاه ببیند و از همین 
طریق به این ســینما علاقه مند شود. وقتی این 
اتفاق رخ دهد به مرور ارتباط بین مخاطب و این 
سینما شکل می گیرد. اگر یک فیلم کوتاه بتواند 
پیامی که در نظر دارد را در همان زمان اندک به 
مخاطبش منتقل کند یا حتی فقط سرگرم کننده 

باشد توانسته فیلم موفق و تأثیرگذاری باشد.
طهماسبی درباره دلیل حضورش در فیلم کوتاه 
»آنجلو« گفت: من در ســالیان اخیر چند فیلم 
کوتــاه خیلی خوب بازی کــردم که برایم باعث 
افتخار بودند. یکی از چالش های حضور در فیلم 
کوتاه این است که شــما باید در چند سکانس 
معدود شخصیتی که ایفا می کنید را معرفی کنید، 
دغدغه هایش را بدانید و در نهایت کاری کنید که 
بیننده با آن شخصیت ارتباط برقرار کند. هرچقدر 
زمان فیلم کوتاه تر باشــد این چالش ســخت تر 
می شــود و به عنوان بازیگــر ورق زدن لایه های 
زیرین کاراکتر برای شــما ســخت تر می شود. 
فیلمسازان فیلم کوتاه معمولاً وسواس های خاصی 
دارند که کاملاً منطقی است و این وسواس ها در 
کنار چالشــی که برای بازیگر در جهت نزدیک 
شدن به شخصیت ایجاد می شــود در کنار هم 
نتیجه کار را به حد مطلوبی می رساند و من بابت 
همین مسئله از همه تجربه هایی که در فیلم کوتاه 

داشتم بسیار راضی و خوشحال هستم.
او افزود: پیش از حضور در فیلم »آنجلو«  با مریم 
بحرالعلومی در فیلم ســینمایی »قطع فوری« 
همکاری داشتم و همین شناخت باعث شد که 
زمینه همکاری در این فیلم فراهم شــود. وقتی 
فیلمنامه را برای من فرستادند و من آن را مطالعه 
کردم متوجه شدم که فیلم در ژانر کمدی است 

و من پیش تر تنها در یک تله فیلم تجربه حضور 
در چنین فیلمی را داشــتم که البته آن تله فیلم 
هم یک اثر کمدی نبود و فقط لحظه هایی طنز 
موقعیت داشت و به همین دلیل »آنجلو« اولین 
تجربه من در ژانر کمدی محســوب می شــود. 
من همین موضــوع را با آقای کیان ارثی و خانم 
بحرالعلومی مطرح کردم و واقعاً نمی دانستم نتیجه 
کار چه خواهد شد اما دوستان به من گفتند که ما 
تو را از نزدیک می شناسیم و فکر می کنیم که تو 
می توانی این نقش را ایفا کنی. من دوباره فیلمنامه 
را خوانــدم و متوجه شــدم که واقعاً نقشــم در 
»آنجلو«  نقش متفاوتی است و در نهایت با گریم 
خیلی خاص برای ایفای نقشی جلوی دوربین قرار 
گرفتم که از خودم خیلی فاصله داشت. شخصیت 
من در این فیلم یک شخصیت کاملاً فانتزی بود 
که در ذهن نویسنده و کارگردان شکل گرفته بود 
و از همین رو رسیدن به شخصیتی کاملاً ذهنی از 
جهاتی بسیار سخت و از جهاتی بسیار آسان بود 
چرا که این شــخصیت ما به ازای بیرونی ندارد و 
شــما باید آن را کامل خلق کنید و اینکه پس از 
خلق آن شخصیت مشابهی وجود ندارد که شما 
را با آن مقایسه کنند. در تعاملی که با هم داشتیم 
ویژگی هایی از این شخصیت را کشف و خلق کردیم 
و در نهایت وقتی فیلم را روی پرده دیدم با توجه 
به اینکه فیلــم کوتاه همواره با بودجه ای محدود 
در زمانی محدود ســاخته می شود و فیلمسازان 
از امکانات ســینمای بلند بهره مند نیســتند، از 
نتیجه کار بســیار راضی بودم و خوشبختانه در 
اکران فیلم شاهد بودم که مخاطبان با »آنجلو« 
به خوبی ارتباط برقرار کرده اند.طهماسبی در پایان 
به ایســنا، گفت: در ســاخت »آنجلو« یک گروه 
دوستانه صمیمی داشتیم که همکاری با آن ها و 
نتیجه کار برایم لذتبخش بود و در آخر از دوست 
عزیزم مریم بحرالعلومی و گروه دوست داشتنی 
این فیلم تشکر می کنم.فیلم کوتاه »آنجلو« ساخته 
علی کیان ارثی با بازی یوســف تیموری، سوگل 
طهماسبی، ندا کوهی در مدت زمان ۱۶ دقیقه در 

ژانر کمدی است.

»سوگل طهماسبی« درباره »آنجلو« به عنوان اولین تجربه خود در ژانر کمدی گفت 

فیلم کوتاه به جایگاه اصلی خود نرسیده است
رویداددریچه

همدلی| حمیدرضا نوربخش؛ مدیر عامل خانه موسیقی و رییس 
شــورای سیاستگذاری پنجمین جشــنواره موسیقی امیرجاهد 
با اشــاره به محاســن برگزاری ایــن رویداد پیشــنهاداتی را به 

مجموعه های اقتصادی ارایه داد.
او درباره حمایت این نهاد خصوصی از جشــنواره توضیح داد: از 
همان زمان که خانه موزه دکتر معین و استاد امیرجاهد افتتاح شد، 
خانه موسیقی در کنار این مجموعه حضور داشت و به نوعی سعی 
کرد هنرمندان را بیشتر با آن مجموعه آشنا کند. برگزاری مراسم 
و مناسبت ها همچون بزرگداشت هنرمندان و تقدیر از فعالیت های 
آن ها و برگزاری جشن های تولد هنرمندان از جمله رویدادهایی 

است که تاکنون در این خانه موزه برگزار شده است.
نوربخش با اشاره به اهمیت این مجموعه فرهنگی تاریخی که در 
ســال های نه چندان دور محل رفت و آمد بسیاری از هنرمندان 
عرصه موسیقی بوده است، به برگزاری جشنواره موسیقی امیرجاهد 
در این مجموعه اشاره کرد و گفت: هر ساله جشنواره های مختلفی 
را در کشور و در حوزه موسیقی برگزار می شود. پس طبیعتاً قرار 
نبود اتفاقی مانند سایر این رویدادهای فرهنگی برگزار شود و این 
جشنواره هم تکرار همان رویدادها باشد. بنابراین ما سعی کردیم 
خلاهایی را که در آن جشنواره ها وجود دارد با برگزاری جشنواره ای 
دیگر، جبران کنیم. به هر حال، در این سال ها جشنواره ای جدی 
با تمرکز بر فرم دونوازی و یا گروه نوازی نداشتیم به همین دلیل 
تصمیم گرفتیم در این جشــنواره از این قابلیت استفاده کنیم تا 

حتی متفاوت از جشنواره ملی موسیقی جوان باشد.
مدیرعامل خانه موسیقی ضمن تاکید دوباره به ضرورت برگزاری 
این جشــنواره تخصصی حوزه موســیقی و جایگاه آن در بین 
اهالی موســیقی درباره حمایت نهادهای مربوطه از برگزاری این 
جشــنواره عنوان کرد: مجموعه هایی از جمله شهرداری تهران و 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی و حتی بخش خصوصی می توانند 
از این جشنواره حمایت کنند. امیدوارم بخش خصوصی بتواند با 
این جشنواره همکاری داشته باشد و افرادی که دغدغه فرهنگ و 
هنر دارند و فعالان حوزه های مختلف اقتصادی و تجاری بتوانند 

از این گونه فعالیت ها حمایت کنند. ضمــن اینکه برگزاری این 
جشــنواره در راستای اهداف و برنامه های شهرداری تهران است. 
همچنین وزارت فرهنگ و ارشــاد اسلامی نیز باید نگاهی به این 
حوزه داشته باشد و امیدوارم که بتوانند از این جشنواره حمایت 

کنند.
او افزود: زمانی که جشــنواره ای برگزار می شود، معرفی و حضور 
رسانه ای و دیده شــدن آن، در گرو معرفی خوب است که بتواند 
جامعه را از برگــزاری این رویداد آگاه و مطلع کند. فکر می کنم 
همه باید تلاش کنند که در ارتباط با مجموعه رسانه ها، از جمله 
رسانه های دیداری، شنیداری و خصوصاً در بخش فضای مجازی 
اتفاقات خوبی رقم بخورد. اما همان طور که می دانید، بسیاری از 
این کارها مستلزم هزینه هایی است که به دلیل محدودیت هایی 
که وجود دارد، شــاید نتوان فعالیت های تبلیغاتی گســترده ای 
برایشان در نظر گرفت. اما به هر حال می توان کارهایی انجام داد 
که ارتباطات مؤثرتر و گسترده تری با رسانه ها داشته باشیم تا در 
معرفی بهتر این جشنواره تلاش های بیشتری انجام گیرد. به نظرم 
باید راه هایی باز شود تا فعالیت های تبلیغاتی گسترده ای همانند 

نصب بیلبوردها در سطح شهر انجام گیرد.
مدیرعامل خانه موســیقی اضافه کرد: دراین چارچوب سازمان 

زیباسازی شهرداری می تواند بسیار مؤثر باشد. امیدوارم سازمان 
زیباســازی همکاری بهتری با جشــنواره داشته باشد تا بتوانیم 
بیلبوردهای شهری داشته باشــیم، چرا که این بیلبوردها نقش 
مؤثری در شــناخت جشــنواره دارند. در دوره سی و یکم تا سی 
و سوم جشنواره موسیقی فجر، شهرداری تهران با همراهی بخش 
خصوصی حمایت هایی انجام دادند تا بیلبوردهای تبلیغاتی را در 
سطح شــهر نصب کنیم و خوشبختانه استقبال بهتری از سوی 
مردم صورت گرفت و جشنواره با توفیق فراتر از انتظار مواجه شد. 
به هر حال اگر ســازمان زیباسازی حمایت جدی  برای در اختیار 
قرار دادن فضای های تبلیغاتی داشته باشد، اتفاقات بهتری برای 

جشنواره خواهد افتاد.
این خواننده موســیقی ایرانی در پایان عنوان کرد: هر چقدر که 
حمایت جدی تری از جشــنواره داشته باشیم، کمک شایانی به 
ارتقای جشنواره و موسیقی کرده ایم. این جشنواره هر چقدر که 
جدی تر، چشمگیرتر و فراگیرتر شــود و جامعه از آن آگاه شود، 
طبیعتاً توجه بیشــتری به خود جلب می کند و استقبال بهتری 
از سوی مردم انجام می شــود به عنوان مثال، اگر بتوانیم جوایز 
غنی تری به لحاظ مادی داشــته باشیم، انگیزه های بیشتری در 
شرکت کنندگان ایجاد می شود. کمااینکه زمانی که جایزه باربد را 
در جشنواره موسیقی فجر برگزار کردیم، توانستیم اتفاق بزرگی 
را رقم بزنیم؛ تب و تاب و انگیزه عجیبی در حوزه تولید موسیقی 
ایجاد شــد و تلاش های جدی و شور و شعف خاصی در جامعه 
موسیقی ایجاد کرد و باعث شد هنرمندان تولیدات بهتری داشته 
باشــند و بتوانند جایزه باربد را کســب کنند. در طول سه دوره 
برگزاری جشنواره موسیقی فجر، آنقدر جایزه باربد مهم شد که 
تمامی تولیدکنندگان آثار موسیقی در طول سال سعی می کردند 
به کیفیت تمامی بخش های تولیدی شان دقت کنند. این تجربه 
نشــان می دهد که در جشــنواره هایی که رقابت وجود دارد، اگر 
بخواهیم رقابت را جدی تر کنیم، جوایز بســیار مهم است چون 
برای شرکت کنندگان انگیزه ایجاد می کند و همه تلاش می کنند 

کارهای بهتری ارایه دهند و بهتر دیده شوند.

حمیدرضا نوربخش؛ مدیر عامل خانه موسیقی ارائه داد

پیشنهادهایی برای مجموعه های اقتصادی


